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 בחירת יו"ר ומזכיר האסיפה.    . 1

 

בחירת   ד"ר מוטי דלג'ו:  לנו  יש  היום  סדר  על  החברים.  לכל  שלום 

כיו"ר   דני  את  כאן  הציעו  האסיפה.  ומזכיר  יו"ר 

וא  המשפטי  האסיפה,  היועצת  לני  את  מציע  ני 

נוספים   מועמדים  יש  אם  האסיפה.  כמזכירת 

שירים   בעד  מי  להצבעה  מעלה  אני  לא,  אם  בבקשה. 

אין.   נמנעים?  אין.  נגד?  להוריד.  אפשר  ידו?  את 

 אושר פה אחד.  

 

עו"ד    החלטה:  ואת  האסיפה  כיו"ר  הרוש  דני  מר  את  לאשר  אחד  פה  הוחלט 

   לני צבעוני כמזכירת האסיפה. 

 

את   ד"ר מוטי דלג'ו:  מברכים  אנחנו  היום,  סדר  לאישור  שנעבור  לפני 

לה   שיהיה  חדש,  המורשים  אסיפת  חבר  פדוה  קובי 

 בהצלחה.  

 תודה.   קובי פדוה: 

 תפעל לטובה ולרווחת חברי האגודה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 

 אישור סדר יום.  . 2

 

ל  ד"ר מוטי דלג'ו:  מעלה  אני  היום.  סדר  לאישור  נעבור  הצבעה  מכאן 

אין.   נמנעים?  אין.  נגד?  להוריד.  אפשר  בעד?  מי 

 אושר פה אחד.  

 הוחלט פה אחד לאשר את סדר היום.     החלטה: 
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 דו"ח מפי יו"ר הוועד הממונה ד"ר מוטי דלג'ו.   . 3

 

נושאים,   ד"ר מוטי דלג'ו:  כמה  של  קצר  דו"ח  אתן  אני  חברים, 

מביא   אני  אחד,  שלנו.  היום  סדר  על  שעומדים 

ל  השיתופיות  לתשומת  האגודות  שרשמת  יבכם 

סיימה את תפקידה. ימונה במקומה ממלא מקום עד  

על   להתמודד  הלכה  היא  כי  איתור.  ועדת  שתהיה 

שניים,   יזרעאל.  עמק  האזורית  המועצה  רשות 

בדירוג   שדורגה  העיר  בשמחת  גם  שמחה  האגודה 

אנחנו   שגם  ומבדיקה  החיים.  איכות  מבחינת  גבוה 

המים   של  הנושא  הפקטורים  עשינו,  אחד  היה 

שהם   ולצוות  לעובדים  שאפו  זה  כאן  אז  החיוביים, 

חברת   זו  השרון  גלי  הזו.  הטובה  העבודה  את  עושים 

בתקופת   השרון  בגלי  הפגיעה  המים.  אגודת  של  הבת 

הקאנטרי   של  והמצב  קשה,  פגיעה  הייתה  הקורונה 

רק   התשתיות.  מבחינת  טוב  לא  מצא  הוא  קלאב 

בפ  השקענו  היה  שמה  כמעט  לאחרונה  רויקט 

תנאי    1,250,000 היה  זה  כי  הגלישה.  של  בהסדרה   ₪

זה אי   גם של משרד הבריאות, שאם לא מתקנים את 

שדווקא   הנושאים  אחד  בקיץ  וזה  להפעיל.  אפשר 

מקיף   מאוד  מאוד  דיון  היה  הכנסה.  מכניס 

של   בוועד  גם  מכן  ולאחר  החברה,  של  בדירקטוריון 

את,  שיבחן  צוות  להקים  והוחלט  המילה    האגודה. 

הכוונה   אבל  טוב.  מצלצל  לא  אולי  קצת  זה  עתידו, 

המתקן   את  משדרגים  האם  א'  בחינה  שתהיה  היא 

אחר   מקום  בוחנים  האם  שניים,  היום.  שהוא  כפי 

ושמה לא   יקימו קאנטרי קלאב חדש,  יעבירו,  שאליו 
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זו   שלוש,  גבוה.  הקרקע  שערך  לכם  להגיד  צריך 

ל  זה  טובה,  אופציה  להיות  שיכולה  שדרג  אופציה 

נוספים.   שימושים  להכניס  זאת  עם  יחד  אבל  אותו, 

בצורה   מתוכנן  לא  היום  שהוא  שטח  שמה  יש  כלומר 

של   נושא  גם  לשלב  אפשר  נכון  ובתכנון  נכונה. 

אותו   להביא  כך  ידי  ועל  אחרים,  ודברים  מגורים 

תוכל   הזו  שהוועדה  כדי  אז  יותר.  טובה  לרווחיות 

הציבור.   לעבוד  של  היבטים  גם  לזה  אנחנו    ויהיה 

הקואליציה   של  המוסמכים  מהנציגים  ביקשנו 

שישלחו   העירונית,  והאופוזיציה  נציגים    2העירונית 

נציג   והאופוזיציה  שיחד    1מהקואליציה,  מטעמם, 

לנו את   ידעו לתת  ואני בטוח שהם  ישבו,  הוועדה  עם 

העיר   של  אחרים  היבטים  גם  החברתיים,  ההיבטים 

ה הזאת תוכל  של חברי האגודה. ואני מקווה שהוועד 

מה   לנו  שיורה  מסמך  לנו  להמציא  יום  של  בסופו  גם 

 כדאי לעשות במתקן הזה.  

ב   כבר  שאנחנו  נוסף  להביא    18/1/2022-נושא  רצינו 

היה   זה  המורשים,  אסיפת  במסגרת  לדיון  אותו 

שהאגודה   לכם  סוד  לא  הבוחרים.  פנקס  של  הנושא 

ונושא   הגדולות,  האגודות  אחת  היא  המים  מפעל  של 

מ  אבל  של  כאלה.  הרבה  ואין  הגדולה,  כמובן  היא  ים 

שאם   אגודות  הם  האגודות  מרבית  לזה  מעבר  גם 

אגודות   הכפריות,  האגודות  את  מכירים  אתם 

אגודות   גם  יש  במושבים,  האגודות  המוניציפאליות 

החברים   כמעט  ששם  אגודות  זה  אבל  לא  צרכניות, 

צפה   שהיא  הבעיות  אחת  וכאן  ביטוי.  לידי  באים 

עוצ  אחד  במלוא  ידי  על  העתירה  הגשת  עם  מתה 
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שולחן   על  בעצם  נמצא  הזה  והנושא  האגודה,  מחברי 

כמעט   לפני  כבר  להחלטה.  העליון  המשפט    9בית 

חוות   את  להעביר  אמור  היה  הרשם  משרד  חודשים 

כמה   ביקשו  נעשה.  לא  הדבר  האגודה.  פני   .. דעתו.

ולאחרונה   התגובה.  את  להגיש  כדי  ארכות  פעמים 

שהייתה   לפני  בפגישה  שלוש  יומיים  הרשמת  עם  לנו 

ליועצת המשפטית   הועברה  הזו  עזבה, הסוגיה  שהיא 

את   תניח  אשר  השיתופיות,  האגודות  רשם  משרד  של 

הצעותיה בפני שר הכלכלה. אנחנו באותה ישיבה של  

הדעת,    18/1/2022-ה  את  מניח  כפתרון  להציע  רצינו 

ישנה   אחד,  אותו.  אציין  גם  שאני  הפתרון  את 

לע  להכניס  אפשרות  ובתקנון  התקנון.  של  תיקון  שות 

סבא,   כפר  תושבי  כל  הם  האגודה  חברי  שבעצם 

יש   טבעי  ובאופן  המקומית.  לרשות  לבחור  הזכאים 

אבל   פתאום?  מה  מוצדקת.  שאלה  והיא  השאלה,  את 

מצד שני אם תשימו לב, האסיפה הכללית שזה חברי  

התושבים.   אותם  ידי  על  נבחרים  המורשים  אסיפת 

כך  ידי  טוב,    ועל  פתרון  ייתן  שזה  חשבנו  אנחנו 

עניינים   ניגוד  של  מצב  יהיה  שלא  כדי  הבא  והצעד 

האגודה   ומועצת  האגודה,  מועצת  שתוקם  מובנה, 

גם   בפנינו  העלו  המנהל.  הוועד  את  שם  תבחר 

ידי   על  ייבחר  המנהל  הוועד  יו"ר  שלמשל  אופציה 

לגביו,   לסכם  שאפשר  דבר  גם  זה  המורשים,  אסיפת 

בע  כך  ידי  שהאסיפה  ועל  קורה,  שהיה  מה  צם 

לתקנה   בהתאם  שלה  מהסמכויות  גדול  חלק  הכללית 

באגודות  20 תקנות  יש  כזה,  משהו  נכון?   ,

מבלי   האגודה  את  לתפעל  מאפשר  היה  השיתופיות, 
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מזה   אותו   .. הזו. שהאגודה  חיכוך,  אותו  שייווצר 

אחד   שזה  אומרים  פה  הוותיקים  שנים.  עשרות 

האפשרות  נגמרים.  שלא  הייתה    הנושאים  השנייה 

שהם   ולהגיד  שעונים,  להם  שיש  אלה  כל  את  לקחת 

בכל   משפחה,  הזכות...  את  ולתת  האגודה  חברי 

שאנחנו   רחוק  הרחוק  בעבר  גם   . שיש.. כך  האגודות 

אחד   קול  שהיה  אגודות  היו  לזכור,  רוצים  לא 

הזה.   בעולם  לא  כבר  אנחנו  קול.  היה  לא  ולאישה 

זה   ועם  הבוחרים  ספר  יהיה  זה  אפשר  ובעצם 

בה   יש  הזו  ההצעה  שגם  לזכור  צריך  אבל  להתקדם. 

האפשרות   הבעיה.  מה  אגיד  אני  ותכף  בעיה 

השלישית היא כזו, אנחנו חשבנו לבדוק. אנחנו נפנה  

בעבר  בקשות  הגישו  שכבר  אלה  ובעצם    לחברים 

לנו   יגישו  הנוספים  החברים  יהיו  האגודה,  חברי 

נשלחו  שעשינו  מפיילוט  שעשינו,  מניסיון  -ל   בקשה. 

גודל    15,000 סדר  קיבלנו  אנחנו  זה  ומתוך  אב  בתי 

גודל של  3,000-של כ  , ובעצם המשמעות היא שמסדר 

כ  שוב  100,000-כמעט  יום  של  בסופו  מקבל  אתה   ,

היה   זה  הבחירות.  את  יבצעו  אלה  ואז  קטנה,  כמות 

הוא   החשש  אבל  טוב.  רגילים  בתנאים  להיות  יכול 

ל  יכולה  וזו  יחסית,  קטנה  קבוצה  קצת  שכשיש  היות 

גם   יהיה  שם  שוב,  שיקרה  מה  אז  השטח,  מן  פעילים 

שאנחנו   ההצעה  לכן  התושבים.  לכלל  ייצוג  חוסר 

והיה   לבג"ץ  עתירה  הייתה  ללכת,  זה  לנכון,  חשבנו 

מאחר   כלומר  הנוהג.  פי  על  בחבר  שהכירו  מקרה 

כפר   תושבי  האגודה,  חברי  לכל  מתנהגת  והאגודה 

א  מתנהגת  היא  מים,  שמקבלים  אלה  ליהם  סבא 
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ואם   בקשה  הגיש  דני  אם  העניין  לצורך  כחברים. 

אותו   את  נותנת  היא  לשניהם  הגיש,  לא  שלמה 

נותנת   היא  גם  ואם  דבר.  אותו  נהנים  שירות, שניהם 

ורק   אך  יהיה  שהתמיכות  אומרת  לא  היא  תמיכות, 

חשבנו   לכן  לכולם.  היא  הבקשה,  את  שהגישו  לאלה 

האגודה  של  בסמכות  שזה  נוהג,  פי  על    שההכרה 

והבחירות   הרשם,  של  אישור  שנקבל  ואחרי 

נותן   אני  הכלל.  את  לייצג  יכולות  המוניציפליות 

  ,.. בעתיד. תרצו  אם  כדיווח.  ורק  אך  זה  את  לכם 

החלטה   וקבלת  לדיון  הזה  הנושא  את  יביאו 

הסמכות   ובראשונה  ובראש  האגודה  במוסדות 

אגב   המורשים.  אסיפת  זה  והקובעת,  האחרונה 

מו  של  הקמה  של  אנחנו  בהצעה  האגודה,  עצת 

צריכים   המורשים  אסיפת  חברי  שבעצם  מודעים 

עוברים   שלהם  מהסמכויות  שחלק  החלטה  לקבל 

יודעים   שאתם  כפי  נוסף,  דבר  האגודה.  למועצת 

אנחנו לפני חג פסח, זו הזדמנות מבחינתנו לברך את  

כלל   את  האגודה,  עובדי  את  המורשים,  אסיפת  חברי 

מהאגו  שירותים  שמקבלים  חג  התושבים  ברכת  דה, 

יימחק.   שקיים  הזה  שהשסע  לכולנו  ולאחל  שמח, 

 תודה לכם. ברשותכם נעבור לנושא הבא.  

.   דני הרוש:   לפני הנושא הבא מוטי

 כן, בבקשה, בבקשה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

אותנו   דני הרוש:  שומעת  שהיא  ללירית  לאחל  רוצה  אני 

ואיתנה, היא עברה תאונת דרכים, אז   בריאות טובה 

לה  אלינו    לאחל  ושתחזור  ואיתנה,  טובה  בריאות 

שם   יש  שומעת.  לא  היא  עבורך.  זה  לירית  בהקדם. 
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יגיד לה את זה.    מתמלל, הוא 
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 לעבור?    4היו"ר אפשר לסעיף   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 כן, בבקשה.   דני הרוש: 

מי  ד"ר מוטי דלג'ו:  אישור  היום  סדר  על  לנו  לשנת  יש  מבקר  רו"ח  נוי 

זה  2023 את  לקבוע  כבר  נכון  שזה  חושבים  אנחנו   .

על     2022בשלב הזה, למרות שרו"ח בעצם עובד היום 

להציע   כולם  פה  רשאים  אבל  שלנו  ההצעה  בעיקר. 

נכון?   כבר בשנה השנייה,  רו"ח שהוא  זה אותו  אחר, 

   -יהושע 

 הזנפרץ.   דובר: 

   -ת אחרות בדיוק. אז אם אין הצעו  ד"ר מוטי דלג'ו: 

   -אם אנחנו מרוצים ממנו, ועושה את עבודתו נאמנה  דני הרוש: 

 בסך הכל שנה שלישית זה יהיה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

כך   דני הרוש:  אותו,  לאשר  בעיה  להיות  שצריכה  חושב  לא  אני 

 אני מבקש גם מהחברים, אין סיבה שלא.  

זה   ד"ר מוטי דלג'ו:  את  מעלים  אנחנו  עליהם.  מקובל  זה  אם 

מי  לה  להוריד.  אפשר  ידו?  את  שירים  בעד  מי  צבעה, 

 נגד? אין. נמנעים?  

 אין.   דני הרוש: 

 

מבקר    החלטה:  כרו"ח  הזנרפץ  יהושע  רו"ח  את  למנות  לאשר  אחד  פה  הוחלט 

 .  2023לשנת  
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   . 5אנחנו נתקדם ברשותכם. תראו אפשר לסעיף   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 .  5סעיף   דני הרוש: 

מעט   ד"ר מוטי דלג'ו:  בלא  דעות  וחילוקי  ויכוח  שיש  לכם  סוד  לא 

חלק   המים.  אגודת  לבין  העירייה  בין  נושאים, 

כך   כל  הלא  שבעבר  מכך  נובעים  האלה  מהדברים 

וכמו   אחד,  כגוף  הגופים  שני  את  ראו  בכלל  רחוק, 

עם   לא  הסכמים  עושה  לא  במשפחה  אצלך  שאתה 

ה  עם  ולא  שמובנים  האישה  כדברים  אלא  ילדים, 

אבל   והעירייה.  האגודה  בין  היה  גם  זה  כך  אליהם. 

על   להקפיד  התחילו  הממונה  הוועד  של  בוא  עם 

על    העירייה,  שני  ומצד  האגודה.  של  האינטרסים 

היום   נמצאים  אנחנו  העירייה.  של  האינטרסים 

אנחנו   דעות,  בחילוקי  שהם  נושאים  שכמה  במצב 

   -נכ"ל של ישבנו כמה פעמים עם המ 

 אגב אין בשתיקתנו זו כדי להסכים עם האמירה.   אורן כהן: 

 שמה?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

בזה   אורן כהן:  ראו  כי  דעות,  חילוקי  זה שהיו  עם  שאני מסכים 

שלא   אומר  רק  אני  זה,  על  נתעכב  לא  אחד.  גוף 

מסכים   כן  אני   .. מסכימים. אנחנו  שכביכול  ישתמע 

 שיש חילוקי דעות.  

 שמתכוון מוטי אני אחדד.    מה  דני הרוש: 

   -היה נדמה לי שהשקט  אורן כהן: 

זה   דני הרוש:  מהיום,  שעייפים  בגלל  הזה  השקט  לא,...  לא, 

מכיוון   האלה.  הדברים  את  לחדד  רוצה  אני  השקט. 

במערכת   ותיק  הכי  פה  שאני  חושב  אני  שאני, 

של   שיתופי    40העירונים  את  מכיר  אני  אז  שנה, 
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המי  מפעל  בין  שהיו  היו  הפעולה  העירייה.  לבין  ם 

חילוקי   היו  שלא  עניין  לא  פוריים.  פעולה  שיתופי 

   -דעות, וזה מה שאתה התכוונת, זה לא עניין שאין 

 לא, לא הלכו מכות אף פעם.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

   -לא הלכו מכות אף פעם, תמיד הסתדרו בדרך כזאת  דני הרוש: 

 יריות לא היו ברוך השם.   אורן כהן: 

.   דני הרוש:  .  -ובגלל חילוקי הדעות .

.   ד"ר מוטי דלג'ו:  .  הלוואי שהיום היו פותרים את הבעיות כמו שהיה.

 נכון.   אורן כהן: 

 חידדתי את זה... שזאת הייתה כוונתו.   דני הרוש: 

היום.   ד"ר מוטי דלג'ו:  סדר  שהם...  נושאים  כמה  לכם  אתן  אני 

על   העירייה  של  דרישה  ישנה  האגודה    118מבחינת 

על   ₪ שנים    מיליון  כמה  שנים,  של  שכירות  דמי 

אנחנו   השני  בצד  זה,  את  מכירים  לא  אחורה. 

יש   זה  מול  האגודה.  של  תביעות  להכין  התחלנו 

שהוא   מבנה  הוא  המים,  מפעל  של  המבנה  של  הנושא 

שכירות   דורשת  והעירייה  העירייה.  של  הקרקע  על 

גוריון   יש לה את המבנה בבן  .. מאידך לאגודה  עבור.

ל  לשי"ל  וגם  שמשמש  המנהל  גם  שזה  עירייה, 

   -הקרקע 

 גם שי"ל וגם לעוד כמה משרדים שלנו.   דני הרוש: 

רוצים   ד"ר מוטי דלג'ו:  אנחנו  חן.  קולנוע  של  הנושא  את  גם  ויש  כן. 

מהעירייה   נציגים  העירייה,  רק  ולא  אותו  להשמיש 

אסיפת   לחברי  אחרים  נציגים  גם  אלא  אלינו,  פנו 

לעשות  שמה  צריך  חברים  פעילות    המורשים.  איזו 

המורשים   אסיפת  גם  אכן  וכו'.  וכו'  הקהילה  למען 

קיבלה   האחרונה,  טועה  לא  אני  אם  בישיבתה, 
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ב  לשפץ  חושבים    3-החלטה  גם  אנחנו   .₪ מיליון 

יכול להיעשות   שתפעול של הדבר הזה למען הקהילה 

ידי העירייה, משום שהעירייה   יותר על  בצורה טובה 

א  המרחביים.  הכלים  את  לה  יש  פשוט  א'  רוצה  ני 

הוא   האגודה  של  המטה  כל  היום  לחברים,  להזכיר 

כספים,   מנהלת  יש  מצומצם.  מאוד  מאוד  מטה 

הוא   מעוז,  את  לברך  גם  הזדמנות  זו  אגב  מנכ"ל, 

 זכר במכרז והוא המנכ"ל.  

 בשעה טובה.   אורן כהן: 

תהיה   ד"ר מוטי דלג'ו:  זו  אז  לפורשים,  חגיגה  גם  תהיה  השבוע  כן. 

להר  גם  שהוא  הזדמנות  מעוז,  של  לכבודו  כוסית  ים 

להיות   ימשיך  הוא  המים.  במפעל  מעטות  לא  שנים 

ידי   על  המים.  של  הנושא  על  האחראי  וגם  מנכ"ל  גם 

עם   ישבנו  אנחנו  אז   .. משכורת. גם  חוסכים  כך... 

בנושאים   לסיכומים  הגענו  יותר  או  ופחות  העירייה 

איזה   יש  כאשר  בחילוקי    2האלה.  שנשארו  נושאים 

א  ל דעות.  הסכם  על  מדברים  שאנחנו  שנים,    10-חד 

יהיה   שזה  מציעה  העירייה  אז  לבדיקה.  תחנות  עם 

כל    3כל   יהיה  שזה  הצענו  אנחנו  שנים.    5שנים, 

זה, אנחנו הצענו שהנושא של הדרישה   והנושא השני 

ההליכים   את  נקפיא  שאנחנו   ... שלהם, המכתב  של 

אותו   ימשכו  הזה  המכתב  את  שהם  בקשה  להגיש 

ו  לא  לאלתר.  אני  לאלתר.  יוקפא  שזה  מציעים  הם 

על   סומך  אני  אבל  עדיף,  מה  לכם  להגיד  יודע 

שמבחינתנו   אומרת  שהיא  שלי,  המשפטית  היועצת 

לשבת   שנים  כמה  לאגודה  יאפשר  זה  חשוב  יותר 

של   כוללת  למערכת  להגיע  כדי  מסודרת,  בצורה 
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האלה.   הנושאים  כל  את  שמסדירה  הסדרים, 

סבא   כספר  תושבי   / האגודה  חברי  גם  ובמקביל 

ליהנ  הרוח  יוכלו  יותר  או  פחות  זה  חן.  מקולנוע  ות 

   -של הסכם עקרונות 

 זה עקרונות עדיין ללא מספרים?   דני הרוש: 

 איזה מספרים?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

כפר סבא זרקה פצצות של   דני הרוש:  עיריית    100כל אחד זרק, 

 ומשהו מיליון.  

הדרישות   'ו: ד"ר מוטי דלג  את  ואנחנו  לאלתר,   .. רוצים. אנחנו  אמרנו 

 שהכנו, אנחנו אפילו לא נגיש לכם.  

 אוקיי, אז איפה עומדים הדברים בסוף?   דני הרוש: 

   -שני הנושאים נשארו, ואנחנו  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 שעדיין אנחנו צריכים לדבר על זה.   דני הרוש: 

הספורט  אורן כהן:  תיק  כמחזיק  לך  אסביר  התוצאה  אני   .

היא   הנקודה  88-88עכשיו  מי  של  ויכוח  יש   ,

 האחרונה.  

   -אז אני אגיד לך מה אני  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 ואז יקבעו מי אלופת אירופה.   אורן כהן: 

 הנקודות.    2זה   דני הרוש: 

 לא נקודה, זה הכול.   אורן כהן: 

.   רו"ח אביבית ימין יונתן:  .  אתה נשמע כמו הבן שלי.

   -אני אומר לכם כך, תראו מאוד מאוד  ד"ר מוטי דלג'ו: 

   -רגע מוטי שאני אבין, היה לך דיאלוג עם המנכ"ל  דני הרוש: 

 כן, יש דיאלוג.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

ב  דני הרוש:  עכשיו  עומדים  הדברים  איפה  הנושאים    2-אז 

 האלה?  

כמעט   ד"ר מוטי דלג'ו:  שנקרא  מה  זה  הזו  שהסוגיה  לך  אומר  אני  אז 
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 שעות.    3-4מלפני  

.   דני הרוש:   אה אוקיי

מה    2לכן,   ד"ר מוטי דלג'ו:  במחלוקת,  הם  שעדיין  האלה  הסוגיות 

שזה   מטעמכם  שהצוות  נאפשר  שאנחנו  מציע  שאני 

העיר   ראש  עוזר  גם  להיות  שיכול  וכמובן  המנכ"ל, 

ומטעמנו   שתחליטו,  מי  שלו  הסגנים  אחד  או 

 השלישייה פה.  

.   דני הרוש:   להמשיך לדון

משום   ד"ר מוטי דלג'ו:  לדרך.  לצאת  ונוכל  הזה,  הנושא  את  גם  לסכם 

   -שבאמת 

.   דני הרוש:   תעלה את זה להצבעה, אני חושב שזה רעיון מצוין

   -משום שזה חבל  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 להסמיך אתכם להמשיך בדיאלוג.   דני הרוש: 

במסגרת,   ד"ר מוטי דלג'ו:  ואנחנו  מאחר  שם.  יעמוד  הזה  שהמבנה 

האג  של  במסגרת  לב  בעיה,  שימו  יש  תמיד  וכאן  ודה, 

הייתי   אחרת  העיר.  מועצת  חברי  פה  יושבים  כי 

שנייה גם מבחינתנו זה טוב, סוף סוף   אומר תקשיבו 

אותו   שמפעילים  הסכם  יש  לתחיה,  קם  הזה  המבנה 

לאגודה.    90% עוברות  שנשארות    10%מההכנסות 

 לעירייה.  

 , קולנוע חן.  אתה מדבר על איזה מבנה  אורן כהן: 

 -כן. מסדירים את המבנה פה ומסדירים את שי"ל  דלג'ו:   ד"ר מוטי 

תעלה   דני הרוש:  גורע,  המוסיף  כל  פסח  לפני  שאומרים  מכיוון 

   -את זה להצבעה 

 אז כן, היו"ר מעלה להצבעה.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

בדיאלוג,   דני הרוש:  תמשיכו  דעים,  תמימי  פה  שיש  חושב  אני 

זה   כי  בדיאלוג.  להמשיך  אתכם  נסמיך  הדבר  אנחנו 
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כפר   עיריית  מטעם  המקצוע  שבעלי  הלא,  נכון  הכי 

   -סבא זה המנכ"ל, תסמיך אותו 

 והגזבר שניהם.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 והגזבר לא משנה.   דני הרוש: 

 אבל מה להסמיך?   אורן כהן: 

   -לא, אנחנו מאשרים  דני הרוש: 

 ... גם ככה.   אורן כהן: 

לא  דובר:  אתה  דיאלוג.  עושה  הוא  מוסמך,  כבר  משנה    הוא 

 כלום.  

מקובל   דני הרוש:  זה  האם  שזה.  כמו  משאיר  כלום,  משנה  לא 

 עליכם כולכם חברים?  

.   אורן כהן:   ממשיכים את הדיאלוג ודאי

 לא צריך פה הצבעה.   פינחס כהנא: 

   )מדברים יחד( 

 מאשרים להמשיך את השיח.   דוברת: 

 מאשרים להמשיך.   דני הרוש: 

   -ישהו יגיד אתה צריך... שלא מ  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 ברור, בשביל זה אני אומר.   דני הרוש: 

זה,   ד"ר מוטי דלג'ו:  את  תעלה  אז  כלום.  לא  הצבענו  לא  תשמע, 

 תאמין לי.  

 האם אנחנו מאשרים להמשיך את הדיאלוג פה אחד.   דני הרוש: 

.   אורן כהן:  .  ברור.

 זה הכול. כן חברים?   דני הרוש: 

 כן.   אורן כהן: 

 תודה.   דני הרוש: 

 אין מתנגדים.   טי דלג'ו: ד"ר מו 

   -אין מתנגדים, אושר. יישר כוח על ה  דני הרוש: 
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אחד,   ד"ר מוטי דלג'ו:  פה  כשכולם  גם  בינתיים  שלי  מהניסיון  אני 

אני תמיד שואל יש מתנגדים? יש נמנעים? ככה. אבל  

 זה בסדר.  

 זה בסדר.   דני הרוש: 

 גם את זה גמרנו, סיימנו.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 ( )מדברים יחד 

 

להמשיך    החלטה:  העירייה  וגזבר  מנכ"ל  את  להסמיך  לאשר  אחד  פה  הוחלט 

 ולנהל דיאלוג עם האגודה בנושא המחלוקות.  
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של   ד"ר מוטי דלג'ו:  לנושא  ברשותכם  עוברים  אנחנו  עכשיו 

המאוד   הנושאים  אחד  שזה  יודע  שאני  התמיכות, 

האגו  לחברי  חשובים  לעמותות  מאוד  בעיקר  דה, 

בשנה   אנחנו  סבא.  כפר  לעיריית  גם  וכמובן  ולגופים, 

התלבטויות,   והיו  ועדה  שהקמנו  לאחר  שעברה 

ומודלים איך לחלק ומה לחלק, בסוף הוחלט, כשבין  

שאנחנו   אחד  פה  הוחלט  האלטרנטיבות  משתי 

ביחס   תמיכות  נותנים  שאנחנו  כזו  בצורה  עובדים 

נותנת,  שהעירייה  לתמיכות  שאתם    ישר  כלומר 

אני   תבינו  עירייה,  אומר  שאני  פעם  כל  נותנים. 

מכמה   נותנים,  שאתם  העיר,  למועצת  מתכוון 

תמיכות   ועדת  יש  בודקים,  אתם  אחת  סיבה  סיבות. 

מאשרת   לא  שלכם  התמיכות  ועדת  אם  בודקת,  היא 

את   מקבל  לא  הוא  המסמכים  כל  את  הביא  שהוא 

קוצו   על  מקפידה  שהיא  אסנת  את  לי  יש  של  הכסף. 
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כאילו   היא  החלוקה  כך  אחר  האלה.  בעניינים  יוד 

את   קיבלנו  קודמת  כשבשנה  הגיונית.  גם  יותר 

החלטה   גם  קיבלנו  התמיכות,  את  לחלק  ההחלטה 

היינו    2023שלשנת   לא  כלומר  מודל.  באותו  ננהג 

או   קריטריונים  שתכין  הוועדה  את  לזמן  צריכים 

   -תבחינים חדשים, ועבדנו לפי אותם 

 תמכנו על הקריטריונים והתבחינים שלנו.  הס  דני הרוש: 

הרשימות   ד"ר מוטי דלג'ו:  הרשימות.  את  הכנו  לכך  בהתאם  אנחנו 

של   האחרון  לעדכון  בהתאם  גם  מעודכנות  הם 

הורידו   הם  אחד  שבעדכון  עמותות,    2העירייה, 

ובאופן   יורד  זה  עמותה.  איזו  עוד  הורידו  כך  ואחר 

הר  נניח  בטיוטה  להם  שהוקצה  הסכום  אשונה  יחסי 

לראות   אפשר  אז  כולם.  לגבי  מתחלק  השנייה  או 

להזכיר   רוצה  אני  הכול.  את  אצלכם  ברשימה  כאן 

לה   תהיה  המים  שאגודת  נאמר  התבחינים  שבאותם 

של   תעדוף  לגבי  ספציפיות  החלטות  לקבל  הזכות  את 

מצאנו    שעברה  בשנה  גם  ואכן  אחר.  או  כזה  גוף 

שמן  הממונה,  הוועד  וגם  התמיכות  ועדת    לנכון 

גבוה   יותר  בשיעור  באחוזים,  תמיכה  לתת  הראוי 

אנחנו   בזה  המזון.  לעמותות  האחרים  לכל  מאשר 

הקטע של כל העמותות סגרנו. ברשותכם תעברו לדף  

   -האחרון, כי בדרך כלל 

ועדת   דני הרוש:  של  דיון  היה  שכבר  מוטי  הזכרת  לא  אתה  אגב 

   -התמיכות שפינחס ואני 

,   ד"ר מוטי דלג'ו:  אמרתי אז  זו  כן,  מביא,  לא  אני  זה  בלי  הרי 

 החלטה.  

 היה דיון לפני שבוע.   דני הרוש: 
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   -זו החלטה של ועדת התמיכות  ד"ר מוטי דלג'ו: 

 חשוב להדגיש את זה.   דני הרוש: 

.   ד"ר מוטי דלג'ו:   ועדת התמיכות התכנסה כמובן

 של מפעל המים.   דני הרוש: 

בזמנו  ד"ר מוטי דלג'ו:  קבענו  אנחנו  תראו  עכשיו  שהסכומים    כן. 

הסכום   של  נגזרת  יהיו  עירוניות  לפעילויות  שיוקצו 

של   בגובה  הכללי.  הסכום  של  הגובה  ומה  שמוקצה, 

היא    1,800,000 הנגזרת  ₪.    540,000כלומר    ₪30% 

חייב   זה  שלהם  התנאים  שאחד  פעילויות  יש  וכאן 

כל   כלומר  כסף.  גובה  לא  שהעירייה  פעילות  להיות 

תושב    / האגודה  חבר  שהוא  יכול  חבר  סבא  כפר 

אנחנו   לכך  בנוסף  לשלם.  בלי  הזו  בפעילות  להשתתף 

שלפנו את התקצוב לתנועות הנוער מלמעלה, שנאמר  

חברנו   וגם  קולמן  מר  טועה  לא  אני  אם  ידי  על  לי 

זה   הנוער  לתנועות  זה  את  מקצים  אנחנו  שאם  כהן, 

בכפר סבא.   הולך לסעיפים  ולא  לתנועות האם,  הולך 

ש  התקצוב  את  אנחנו  את  לכן  הנוער,  תנועות  ל 

סבא.   כפר  של  הנוער  אגף  באמצעות  עושים  הפעילות 

 אתה היית והצעת אתה זוכר כן?  

 כן.   דני הרוש: 

עם   ד"ר מוטי דלג'ו:  דבר  ואותו  אחר.  אישור  אחרים,   .. אתם. עכשיו 

העניין   את  לעודד  חשוב  שזה  לנכון  חשבנו  מאמאנט, 

אחד   זה  זה,  מה  יודעים  שכולכם  בטוח  אני  הזה. 

הגברים  מי  וגם  הנשים,  על  שמועדפים  הספורט  ני 

 אוהבים את זה נשארים לראות טלוויזיה וכדורגל.  

.   דני הרוש:   כן, זה נכון

לנכון בגוף שאינו מופיע ברשימות   ד"ר מוטי דלג'ו:  אנחנו כאן מצאנו 
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של   סך  להקצות  שואה,  ניצולי  העירייה,    10,000של 

במסגרת  הנושפים  לפסטיבל  מיוחדת  כהקצאה   ,₪  

ה  השארנו    80,000שנה    120-חגיגות  ואנחנו   .₪

יו"ר.    25,000 המנכ"ל  של  נקודתיות  להחלטות   ₪

לפני   למשל  משהו,  איזה  נקודה  איזו  באה  לפעמים 

 -שנה עשינו עם ההיא שעוסקת 

 מוזיאון.   מעוז ליפשיץ: 

מאוד   ד"ר מוטי דלג'ו:  מאוד  דברים  כן,  משהו...  זה  המוזיאון, 

בסך   אנחנו  אז  שמחולקים  ציבוריים.  מגיעים  הכל 

ה   ₪20,000. למה    1,820,000 יתרה    20,000-₪?  זו   ₪

קודמת   בישיבה  גם  אנחנו  נוצלה.  לא  קודמת  שבשנה 

יהיה   לא  אחרת  כי  יחולק,  מנוצל  שלא  שמה  אמרנו 

אני   שברשותכם  לפני  התמיכות.  של  מלא  מיצוי 

זה   אבל  גם,  מציע  אני  להצבעה,  זה  את  מעלה 

ש  לא.  או  כן  להגיד  החלטה  זכותכם  גם  תקבלו 

לשנת   השם  בהתאם    2024שבעזרת  תדאגו  אתם 

לאותם התבחינים. אם זה נראה לכם בסדר, אם לא,  

להקים   כך  אחר  פתוח.  זה  את  להשאיר  יכולים  אתם 

שתהיה   אז  מבינים.  שאתם  מה  ולעשות  ועדה 

 התייחסות של החברים. כהן דבר.  

   -קודם כל  אורן כהן: 

 אתה לא חייב אורן.   דני הרוש: 

 אם הבנתי אותו נכון, הוא אמר דבר, זו הנחיה.   ורן כהן: א 

 לא, לא, לא.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 לא? זה ציווי.   אורן כהן: 

 לא, לא.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

.   אורן כהן:   כנראה לא הבנתי נכון
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 זה היה בהומור אורן.   דני הרוש: 

על   אורן כהן:  באמת  מברך  שאני  להגיד  רוצה  כן  אני  אבל  לא, 

ה  גם  שיתוף  מינה,  ועם הצוות שהוא  עם מוטי  פעולה 

דיונים   אחרי  דילגנו  ובאמת  הוועד.  גם  העירייה 

מהמורות   מאוד  הרבה  באמת  מעמיקים  מאוד  מאוד 

רואים   שאנחנו  הסופי  שהתוצר  חושב  ואני  בדרך, 

זה   עצם  טוב.  באמת  טוב,  באמת  תוצר  הוא  אותו, 

מ  רק  מרוצה  יכול    70%-שאני  זה  שרציתי,  ממה 

לכל אחד  להעיד כמה   וגם  לי  גם  כי באמת  זה מצוין. 

קצרה.   היא  השמיכה  אבל  רצונות,  הרבה  יש  אחר 

התלבטנו   לעומק,  דנו  ראוי.  תהליך  היה  והתהליך 

הכל   בסך  היה  ובאמת  להתלבט.  שצריך  מה  כל  עם 

בוודאי   אצביע  שאני  חושב  אני  ולכן  גמור.  בסדר 

 בעד.  

שלא,   קובי פדוה:  מדוע  לשאול  רוצה  כב   2024אני  מועצת  זה  ר 

אנחנו   למה  זה,  את  להחליט  צריכה  הבאה  העיר 

 מחליטים את זה בשמם?  

לא   ד"ר מוטי דלג'ו:  אתה  חדשה,  מועצה  שזה  מניח  אתה  אם  דווקא 

שהם   אחרי  וחצי  חודש  לפתחה  זה  את  לשים  צריך 

אבל   דברים.  ואחד  באלף  עסוקים  כשהם  מתמנים, 

 זה לגיטימי מה שתחליטו, זה נראה לי שיקול.  

 בסדר.   דוה: קובי פ 

תקציב,   ד"ר מוטי דלג'ו:  הכנתי  במועצה  אצלי  כשסיימתי  למשל  אני 

אחרי   שנכנס  מי  לוועדות.  הצעות  אפילו  הכנתי 

 שבועיים הוא כאילו היה שם חודש.  

   -כן, אחרת אתה פותח את כל הדיונים מהתחלה  אורן כהן: 

 אבל איך שאתם רוצים.   ד"ר מוטי דלג'ו: 



   20/03/2023 21 אסיפת מורשים    -מפעל המים 

 ן.  על החודש הראשו  אורן כהן: 

   -ואז יש לך  דני הרוש: 

.    5ויש לך   אורן כהן:   חודשים, כמו שהיה בחודש..

 ... ואז אתה נכנס ללחץ.   דני הרוש: 

 בדיוק.   אורן כהן: 

 אז לכן זה חשוב מאוד לטעמי.   דני הרוש: 

 נראה לי שזה בסדר.   אורן כהן: 

שאנחנו   פינחס כהנא:  למצב  שהגענו  שטוב  חושב  גם  אני 

הבנ  ויש  היא  במתמטיקה,  והעירייה  הדברים.  על  ות 

זאת   היא  התמיכות,  של  הזה  בנושא  מבחינתי  זאת 

המקצועיים   הצוותים  עם  מחליטה,  בעצם  שמובילה 

 שלהם.  

 נכון.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 אז אני תומך בזה.   פינחס כהנא: 

 יש עוד מישהו שרוצה? היו"ר?   ד"ר מוטי דלג'ו: 

ההחלטה  דני הרוש:  על  לברך  רוצה  אני  כל  ועדת    קודם  של 

של   ההחלטה  את  לכבד  המים,  מפעל  של  התמיכות 

עיריית כפר סבא, ומצודדים בחבר'ה שעושים עבודה  

זאת   התהליך  אומרת  נאמנה.  את  שמוביל  רו"ח 

הספורט   רשות  מנהל  המקצוע  בעלי  סבא,  בעיריית 

נותנים   שאנחנו  שנייה,  שנה  זאת  מברך  ואני   .. וכל.

שבאמת   המזון,  לעמותות  תעדוף  עמדו  ונותנים 

באמת   המקום  וזה  המזון.  סלי  של  בחלוקה  לקרוס 

הבא   שבתקציב  חושב  ואני  ענקית.  רבה  תודה  להגיד 

עדיין   אני  שכן,  להניח  סביר  כאן,  נהיה  אנחנו  אם 

  .. בעוד. המזון  לעמותות  שוב  להגדיל  לחשוב  רוצה 

אני אומר   עכשיו אנחנו מאשרים.  עכשיו,  על  דיברתי 
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לצ  כי  מאוד,  חשוב  זה  הבא  נאלצנו  לסיבוב  הרב  ערי 

שלא   מסוימות  ממשפחות  ולהוריד  ריקם  להשיב 

גם   ואחרים  כאלה  בקריטריונים  או  כזה  בתקן  עמדו 

עמותות   אחרת.  תרומה  ומחפשים  הזה,  הסל  את 

מאגף   הרשימות  את  מקבלות  יום  של  בסופו  המזון 

מחלקים   לא...  זה  קהילתיים,  חברתיים  שירותים 

שבוע  כל  שמחלקות  עמותות  זה  מזון.  מזון    סלי  סל 

עמותת   מנהל  דוד  איתי  דיבר  השבוע  ורק  מסודר, 

הם   מזון.  שמחלק  גדול  הכי  החלק  שזה  הטנא,  מלוא 

כל   שמחלקות  עמותות  יש  עכשיו.  שבוע  כל  מחלקים 

 -חודש, יש עמותות 

 בחגים.   דובר: 

שבוע   דני הרוש:  כל  מחלק  הטנא  מלוא  בחגים.  סלים.    150כן 

דני העלויות של   המוצרים עלו  הוא אומר לי: 'תשמע 

נתן   הוא   ' לעצמך. מתאר  לא  שאתה  כזאת,  בצורה 

דוגמא קופסא של מלפפונים שעלתה  ₪,    4פעם    סתם 

עולה   היא  הפערים,    8.5היום  את  שתבינו   .₪

שהכול   כאילו  מדברים  המחיה  יוקר  שעל  ואנשים 

נתנו   נכון.  לא  וזה  רגיל,  שהוא    30,000נשאר  מה   ,₪

ב  הו   30,000-קנה  בבוקר  מחר  היום,  זה  ₪  קונה,  א 

ל  עולה  או    40,000-כבר  חשוב    ₪35,000  היה  לכן   .₪

לעשות   צריכים  שאנחנו  מוטי,  זה  את  להגיד  לי 

תקרה   שהיא  איזה  לפחות  הבאה,  בפעם  גם  מאמץ 

שהם   שמה  מסוימים,  באחוזים  אחרת  או  כזאת 

זה   אבל  לפחות.  השנה  לרכוש  יוכלו  שנה  לפני  רכשו 

באמ  רוצה  רק  אני  מוסגר,  במאמר  רק  להגיד  היה  ת 

תודה, וגם לצוות מפעל המים ולכל מי שעובד כאן...  
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ואני רוצה, מוטי תעלה את זה בבקשה   וכל המסביב. 

 להצבעה.  

התמיכות   ד"ר מוטי דלג'ו:  רשימת  את  להצבעה  מעלים  אנחנו  חברים 

כפי שמופיעה במסמך שחולק לכם, זה אחד. כמו כן,  

שבשנת   החלטה  שהשתמשו    2024הצעת  התבחינים 

 . מי בעד?  2024-שנה ישמשו גם ב בהם ה 

   -ולאשר את ה  דני הרוש: 

נגד?   ד"ר מוטי דלג'ו:  מי  להוריד.  אפשר  ידו?  את  שירים  בעד  מי  כן. 

בעצם   אנחנו  אחד.  פה  אושר  אין.  נמנעים?  אין.  נגד 

חברי   לכם  להודות  מבחינתי  גם  הזדמנות  זו  סיימנו. 

שעושה   הממונה  לוועד  להודות  המורשים,  אסיפה 

במ  צוות  עבודה  האגודה,  למטה  ונאמנות,  סירות 

   -מאוד מצומצם, מעוז, לני ואסנת. וכמובן לעובדים 

 ואיכותי.   דובר: 

תודה   ד"ר מוטי דלג'ו:  אז  טובה,  באיכות  מים  שמספקים  ולעובדים 

 רבה לכם וערב טוב.  

 חג שמח לכולם.   דני הרוש: 

 חג שמח לכולם.   ד"ר מוטי דלג'ו: 

 

אחד  הוחלט    החלטה:  לשנת  א לאשר  פה  התמיכות  רשימת  כן,  2023ת  כמו   .

זו ישמשו גם לשנת    .  2024מאשרים כי התבחינים ששימשו לשנה 

 
 


